

台北/桃园/九份+

小人国主题乐园 (全日自由活动)

TAIPEI/TAOYUAN/JIUFEN+WINDOW ON **CHINA THEME PARK (01 DAY FREE & EASY)**

Tour Code: WLD-9

6D5N









行程次序,以当地旅社安排为准。

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Taipei 101 Tower 台北101购物中心





精简行程

第一天 启程 ★ 桃园

(机上用餐/午/-)

- ☑ 小人国主题乐园(包门票)
- ☑ 桃园夜市

第二天

桃园 🖨 新北市 🖨 宜兰 (早/-/-)

- ☑ 野柳风景区
- ☑ 九份老街
- ☑ 十分平溪老街 (天灯自费)
- ☑ 十分瀑布
- ☑ 静安吊桥
- ☑ 汤围沟温泉公园

第三天

宜兰 🖨 台北

(早/午/-

- ☑ 三星葱油饼DIY
- ☑ 几米广场
- ☑ 渔人码头
- ☑ 淡水老街
- ☑ 饶河夜市

第四天

台北

(早/午/晚)

- ☑ 总烈祠
- ☑ 士林官邸花园
- ☑ 台北101购物中心 (观景台自费)
- ☑ 四四南村
- ☑ 西门町

第五天

台北

(早/-/-

☑ 自由活动

第六天

台北 🛪 回程

(早/机上用餐)



✓ 5早餐/3午餐/1晚餐

风味餐:

- ★ 骏怀旧餐厅
- ★ 海霸王正宗台菜
- ★ 金品茶楼小笼包餐

观光景点:

桃园

◆ **小人国主题乐园** – 小人过主题乐园(迷你世界)是以台湾,中国大陆和世界各国的著名景观建筑模型为主题,不论是建筑或景观都栩栩如生。

新北市

- ◆ **野柳风景区** 野柳岩石因风化、海蚀作用显得鬼斧神工,其中又以「女王头」、「烛台石」等最为有名。
- ◆ 九份老街 独特的就是建筑、坡地以及风情、使纠纷成为台湾最受欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔条粿、番薯丸、芋头丸、潮州鱼丸等各式小吃。
- ◆ **平溪十分老街** 特色不在于老建筑,而是火车门前十分老街全台独特的街景。狭窄的街道,火车就从两排民宅的中间驶过。街道两侧有许多店家贩售天灯,在铁道上放天灯,形成老街,铁道,天灯相映成趣的画面。
- ◆ **静安吊桥** 横跨基隆河的静安吊桥。是当年煤矿开采重要的运输路线之一,经历了60多年的风风雨雨,见证了十分小镇的没落与繁华。

官士

◆ **几米广场** - 绘本世界真实呈现,全台首座几米公园,将原本废弃不用的空地,变成了缤纷的艺术公园,就像走入绘本中,探索几米的绘本世界。

台北

- ◆ 淡水老街 可以品尝美味的阿婆铁蛋、阿给、淡水鱼丸等都是不可错过的地道美食,还可以欣赏拜年历史的老镇。
- ◆ **台北101中心** 里面有豪华高级大型购物中心,游客可自费搭全世界快速电梯抵达89楼欣赏台北景观。
- ◆ 西门町 现在被称为台北的「原宿」,除了有日文杂志专卖店外,各种日本的书籍、唱片、服饰等,几乎都同步流行,是所谓「哈日族」的天堂。



酒店住宿(5晚)

- ✓ 桃园蜜月世纪大饭店或薇缇花园或同级
- x1晚
- ✓ 礁溪山泉酒店或王子行旅或同级
- x1晚 x3晚

✓ 台北PAPA WHALE或西悠酒店或同级

购物店

✓ 山地特产中心

✓ 貔貅展示中心

✓ 珍珠养殖中心

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





SCHEDULE

ARRIVAL ₹ TAOYUAN

(MOB/L/-)

- ☑ Window on China Theme Park (Include Entrance Ticket)

D2

TAOYUAN 🖨 NEW TAIPEI **YILAN**

(B/-/-)

- **☑** Chiufen Old Street
- ☑ Shifen Old Street (Sky Lantern Own Expenses)
- ✓ Shifen Waterfall
- ☑ Jingan Bridge
- ☑ Tangweigou Hot Spring Park

YILAN 🖨 TAIPEI

- ☑ Experience DIY Scallion Pancake
- **☑** Jimmy Park
- ☑ Fisherman Wharf
- ☑ Danshui Old Street
- ☑ Raohe Night Market

TAIPEI

(B/L/D)

- ☑ National Revolutionary Martyrs¹ **Shrine**
- **☑** Chiang Kai-Shek Shilin Residence
- ☑ Taipei 101 Shopping Center (Obeservation Own Expenses)
- ☑ Xi Men Ding

TAIPEI

(B/-/-)

☑ Free & Easy

D₆

TAIPEI 🛪 DEPARTURE

(B/MOB)



√ 5 Breakfast / 3 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Jun Old Taiwan Style Dining Room
- ★ Hai Pa Wang Taiwanese Cuisine
- ★ King Ping Dumpling Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

TAOYUAN

Window on World Theme Park - the villain theme park (mini world) is based on the famous landscape architectural models from Taiwan, mainland China and other countries around the world.

NEW TAIPEI

- Yehliu Geopark the natural rock formations of Yeliu are an amazing array ofartistic shapes created by erosion and other natural forces.
- Chiufen Old Street a place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as Taro and Sweet Patato Ball etc.
- Shifen Old Street although the Shihfen Old Street does not necessarily attract tourists due to its traditional architecture, it does boast the unique attribure of serving as the only old street in Taiwan, which trains pass through on a daily basis. As they happily enjoy delicious home-cooked noodles, visiors can enjoy the sight of trains passing along the unfenced railway gates.
- Jingan Bridge the bridge is 128 meters in length, and is the junction bridge between Shifen Village and Nanshan Village. Constructed in 1947, the bridge was used for the transportation of coalmine back then. After mining has stopped, it has been renovated and repurposed as the bridge for pedestrians. It is located close to Shifen Station and the old street, with Keelung River beneath it, and the blue-white colored bridge hence became a popular spot for visitors to take photos.

YILAN

Jimmy Park - the world of picture books is truly presented. The first few meters of the park, the original abandoned garden, has become a colorful art park, just like walking into the picture book and exploring the world of painthings of several meters.

TAIPEI

- **DanShui Old Street -** do not misses out the chance to fulfil your taste buds! Taiwanese snacks which you might want to give it a try such as fish ball soup, oily bean curd (Ag Gei), iron egg, etc. You can also enjoy the centennial history of the old town.
- XiMenDing Ximending has been called the "Harajuku of Taipei" and the "Shibuya of Taipei". Ximending is the source of Taiwan's fashion, subculture, and Japanese Culture.
- Taipei 101 Shopping Mall Taipei 101 is the tallest building in the world, with a mega five-story shopping mall and occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take the quick lift to 89th floor observatory (by own expenses).



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Century Hotel or Well Garden Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Jiaoxi Sun Spring Resort or Prince Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Taipei PaPa Whale Hotel or C-U Hotel or similar class

x3 Nights

SHOPPING STOP

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pearl Exhibition Centre

✓ Pi Xiu Tianlu Museum

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card	* Major credit	心,以延长你的信用卡额度 cards such as Visa and Master tly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day**以当天厂率为准*	拨号代码 Dial Code	Taiwan 台湾	: +886 : +886
电压 Voltage	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket	类型 / Type C -	两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 两个圆脚插头 / 2 round pin 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat plade pin "V-Shape"
时差 Time Different	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾(台北) 时间与 马来西亚 时间标准时 无相差	行李托运 Luggage Allowance	not more than than 7kg	are entitled to check in 1 luggage of 20kg and a hard carry bag not more -件不超过7公斤的手提行李上机, 下超过20公斤
气候 Weather	Spring 春季 Summer: 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 5℃ - 24℃ 20℃ - 32℃	9) S S	utumn 秋季 月-11月 ep to Nov 7℃-9℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 11°C - 0°C *Subject to weather of the day* 似当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320			
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	·费: Fee:	
	GD Partner:	心致.		